
Kandidaat-notarissen, ze vormen (mede) 
de toekomst van het notariële vak.  
Hoe ervaren zij hun vak? Ze vertellen  
over hun vak tijdens een kopje koffie.
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koff ie?

Saskia van Wechem
kandidaat-notaris bij Amson & 
Kolhoff Notarissen in Amstelveen
Cappuccino

‘In september werk ik acht 
jaar bij Amson & Kolhoff 
Notarissen. In 2001 ben ik in 
Amsterdam begonnen in het 
notariaat. Na een paar jaar 
bij een kleiner kantoor miste 
ik het overleg met collega-
kandidaten en wilde ik 
 overstappen naar een groter 
kantoor. Bij Amson & Kolhoff 
werken we met zeventien 
mensen waaronder twee 
notarissen en vier kandidaten. 
Ik werk in de onroerend-
goedpraktijk en hou me 
onder meer bezig met nieuw -
bouw. Het opzetten van 
projec    ten, contact met 
projectontwikkelaars en 
uiteraard het vastleggen 
hiervan. Verder richt ik me 
op veilingen en al het niet 
reguliere onroerend goed.’

‘Op kantoor is het eenvoudig 
overleggen met collega’s. 
Onroerend goed heeft 

 raakvlakken met andere 
rechtsgebieden. Je komt er 
voor 95 procent zelf uit, maar 
voor de overige 5 procent  
is het toch fijn om met een 
collega te kunnen overleggen. 
Naast samen lunchen op 
kantoor, halen we ook  
koffie en thee voor elkaar.  
Dat wisselen we af. Ik drink 
cappuccino, gecombineerd 
met water probeer ik het op 
drie tot vier kopjes per dag  
te houden.’

‘Het contact met mensen 
spreekt me ontzettend aan  
in mijn vak. Je bent onaf han -
kelijk en probeert voor beide 
partijen een dossier in goede 
banen te leiden, zodat ieder-
 een blij de deur uitgaat. Het 
notariaat heeft me sinds mijn 
studie al getrokken. Toen  
ik als student werkte op een 
notariskantoor kreeg ik een 
goed beeld van wat het vak 

inhoudt. Van de receptie tot 
het ondersteunen van nota-
rissen. Je ziet wat het met 
zich meebrengt en waar ieder-
 een zich mee bezighoudt.’

‘Amson & Kolhoff is aange-
sloten bij Netwerk Notarissen. 
Dat betekent geregeld een 
bezoek aan georganiseerde 
studiegroepen en cursussen. 
Dat is prettig, omdat je 
hiermee je kennisniveau  
op peil kunt houden, maar 
ook omdat je in contact komt 
met collega’s van andere 
kantoren. Nu ik veertien jaar 
in het vak zit, heb ik zaken 
zien veranderen. Met name 
toen de tarieven werden vrij-
gegeven. Ik heb niet de ver -
wachting dat het notariaat 
over tien jaar nog is zoals nu. 
De wereld verandert, het 
notariaat zal daar in mee 
moeten gaan.’ 

‘De wereld verandert, 
het notariaat zal mee
moeten gaan’

Koffie?
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